
                                          P r o t o k ó ł  Nr XVIII/2008

z sesji Rady Gminy  Kotlin w dniu 2 maja 2008r. w Szkole Podstawowej w
Sławoszewie z siedzibą w Parzewie w godz.  od 1000 do 1230.

I. Otwarcie.
              Otwarcia sesji o godz. 1000  dokonał Przewodniczący Rady Czesław Moch
witając: Wójta Gminy, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, radnego Rady Powiatu i
zarazem dyr. Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych w Kotlinie , proboszcza Parafii w
Sławoszewie, kierownika Rewiru Dzielnicowych w Jarocinie, dyrektorów  Gimnazjum w
Kotlinie i w Woli KsiąŜęcej, dyrektorów Szkół Podstawowych w: Kotlinie,
Magnuszewicach, Sławoszewie i Woli KsiąŜęcej, dyrektora Przedszkola Publicznego w
Kotlinie, kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kotlinie , sołtysów,
przedstawicieli prasy Gazety Jarocińskiej i śycia Jarocina, grono pedagogiczne i młodzieŜ
Szkoły Podstawowej w Sławoszewie, harcerzy 5 druŜyny im. T .Kościuszki wraz z
druŜynową  Aliną Łapaj.
Listy obecności sołtysów i zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe w sesji uczestniczy 13
radnych, co stanowi kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał.
Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu.
W trakcie sesji po podjęciu pierwszej uchwały zapisanej w porządku obrad przybył radny
Grzegorz Warmuz.
Nieobecny na sesji był radny Szczepan Szymczak.

 II. Przedstawienie porządku obrad.
             Porządek obrad przedstawiony przez Przewodniczącego Rady:
1. Otwarcie.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Część uroczysta sesji z okazji Święta Narodowego Trzeciego Maja.
4. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Gminy.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach  podejmowanych w okresie od XVII

sesji.
7. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym  oraz z

wykonania uchwał Rady.
8. Przyjęcie informacji z wykonania budŜetu Gminy za I kwartał 2008 rok.
9. Przyjęcie informacji o przygotowaniu do letniego wypoczynku dzieci i młodzieŜy w

gminie Kotlin.
10. Rozpatrzenie projektów uchwał:

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kotlin,

- w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 5 lat umów dzierŜawy
nieruchomości i na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych
umów,

- w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Kotlin,
- w sprawie zasad korzystania ze stołówek szkolnych zorganizowanych w szkołach

prowadzonych przez Gminę Kotlin,
- zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy na 2008 rok.

11. Wolne głosy i wnioski.
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12. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych  zgłoszone na poprzedniej

sesji.
13. Zamknięcie obrad.
Do przedstawionego porządku obrad nie wniesiono uwag, przyjmując porządek
jednogłośnie 13 głosami "za".

   ad.3 Część  uroczysta sesji z okazji Święta Narodowego Trzeciego Maja.
               W części uroczystej sesji głos zabrał Przewodniczący Rady mówiąc: " 217 lat
temu na Sejmie Czteroletnim uchwalono Konstytucję, pierwszą w Europie nowoczesną
ustawę zasadniczą. Choć przetrwała tylko rok, obalona przez interwencję  rosyjską  i
konfederację targowicką, to my  Naród Polski moŜemy i mamy prawo być z niej dumni".
             Następnie w programie słowno-muzycznym wystąpili uczniowie Szkoły
Podstawowej w Sławoszewie  z siedzibą w Parzewie.
W imieniu Rady Gminy, w imieniu Wójta oraz zaproszonych gości Przewodniczący Rady
podziękował za przygotowanie programu wychowawcom oraz młodzieŜy, wręczając
uczniom słodycze, a dyrektorowi Szkoły bukiet kwiatów.
Przewodniczący poinformował, Ŝe po sesji zostaną złoŜone kwiaty i zapalone znicze pod
pomnikami pamięci w: Kotlinie, Magnuszewicach, Orpiszewku i Sławoszewie.

 ad.4 Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Gminy.
              Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Szymendera przedstawił pozytywna
opinie Komisji co do treści protokołu, wnosząc o jego przyjęcie.
Protokół przyjęty został jednogłośnie  13 głosami "za".

 ad.5 Interpelacje i zapytania radnych.
              Interpelacje zgłosili:
Radny Jerzy Szymczak wnosząc o zmianę dni otwarcia wysypiska odpadów komunalnych
w Kotlinie, proponując dni od wtorku do soboty, z uwagi na to, Ŝe porządki w posesjach
mieszkańcy robią przede wszystkim w soboty.
Radny Józef Szymendera wnioskował o ograniczenie tonaŜu pojazdów na ul.
Teodorowskiej do 15 ton.

 ad.6 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XVII
         sesji Rady.

                Przewodniczący  poinformował, Ŝe w okresie międzysesyjnym oprócz stałych
czynności :

- brał udział  w szkoleniu  zorganizowanym przez Szkołę Administracji
Samorządowej w Poznaniu nt. oświadczeń majątkowych składanych przez radnych,

- brał udział w uroczystości 45 lecia Koła Gospodyń Wiejskich  w Woli KsiąŜęcej,
- uczestniczył w spotkaniu wójtów, burmistrzów i przewodniczących rad z prezesami

kół gminnych sołtysów  z województwa wielkopolskiego,  zorganizowanym  w
Orzechowie przez Stowarzyszenie Sołtysów Województwa Wielkopolskiego, a
tematem spotkania była informacja o działalności Stowarzyszenia oraz omówienie
współpracy samorządu gmin z organami pomocniczymi tj. sołectwami,

- uczestniczył w uroczystości z okazji Światowego Dnia Inwalidy, zorganizowanej
przez Zarząd Koła nr 9 w Kotlinie,

- był członkiem komisji oceniającej uczestników Powiatowego Konkursu Piosenki
Szkolnej, zorganizowanego w Szkole Podstawowej w Sławoszewie,

- brał udział w przygotowaniu materiałów na sesję  oraz uczestniczył w
posiedzeniach obu Komisji stałych Rady.

Radny Stefan Taczała wnioskował do prezesa Koła Gminnego Sołtysów o zorganizowanie
spotkania z sołtysami i przekazanie im informacji ze spotkania w Orzechowie.
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Prezes Koła Sołtysów - radny Jerzy Szymczak poinformował, Ŝe spotkanie z sołtysami
odbędzie się dzisiaj, kilka minut po zakończeniu sesji Rady.
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe w sposób właściwy układa się współpraca Rady
Gminy i Urzędu Gminy z Wójtem Gminy na czele z sołtysami. W innych gminach są
uwagi i zastrzeŜenia. Sołtysi nie są zapraszani na sesje Rady.
Informację Przewodniczącego Rady przyjęto bez uwag.

 ad.7 Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy  w okresie międzysesyjnym oraz z
         wykonania uchwał Rady.

              Sprawozdanie z wykonania uchwał  oraz o wydanych zarządzeniach stanowi
załącznik do protokołu.
Dalej Wójt informował, Ŝe w okresie międzysesyjnym:

- odbył się przetarg na sprzedaŜ działki w Parzewie, działka nie została sprzedana,
bowiem oferent nie dał postąpienia w cenie,

- podpisał umowę z Zakładem Gospodarki Odpadami w Jarocinie na objęcie posesji
indywidualnych selektywną zbiórką surowców wtórnych. Zakład  podpisze z
właścicielem posesji umowę i dostarczy 4 worki foliowe do selektywnego
gromadzenia surowców wtórnych: szkła białego, kolorowego, makulatury i
opakowań plastikowych. Gmina ponosiła będzie odpłatność w wysokości  0,95 zł
od posesji, która to opłata pokrywana będzie z Funduszu Ochrony Środowiska.
Wójt poinformował, Ŝe zlikwidowane zostaną kontenery  do segregacji odpadów ,
które są obecnie w miejscach publicznych.
Wójt poinformował równieŜ o ilości umów zawartych przez mieszkańców z
przedsiębiorstwami na odbiór odpadów. Na dzień 31 marca br. podpisano ponad
1300 umów ( uprzednio było ich 722). Pozostało jeszcze ok. 100 posesji z których
nie są odbierane odpady. Właścicielom posesji,  nie posiadającym podpisanej
umowy doręczono pismo i wyciąg  z przepisów  o utrzymaniu czystości oraz
wyznaczono termin podpisania umowy  do dnia 31 maja 2008r.
Zdaniem Wójta, osoby, które nie mają podpisanych umów są potencjalnymi
osobami, które wyrzucają śmieci do rowów.

- zorganizował spotkanie z Radą Sołecką wsi Kotlin w sprawie moŜliwości
pozyskania środków unijnych z Funduszu Odnowy Wsi.
Gmina wystąpiła o środki z tego Funduszu na rozbudowę Domu StraŜaka w
Kotlinie.

- odbył się techniczny odbiór oczyszczalni ścieków w Wyszkach. W miesiącu
sierpniu nastąpi kompletny rozruch oczyszczalni.

- odbyła  się kontrola z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska odnośnie
wykorzystania poŜyczki zaciągniętej na rozbudowę w/w oczyszczalni.

- odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół  w sprawie omówienia załoŜeń do arkuszy
organizacyjnych szkół na rok szkolny 2008/2009.
Wójt poinformował, Ŝe nie zostanie otwarty oddział "O" w Szkole w
Magnuszewicach. Będzie  natomiast otwarty dodatkowy oddział  "O" w
Przedszkolu.

Dyskusja:
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe niektórzy mieszkańcy mają podpisaną umowę na
wywóz odpadów, a otrzymali pismo od Wójta.
Wójt wyjaśnił, Ŝe jest to błąd w ewidencji w firmach wywozowych. Sprawę wyjaśniono,
ale juŜ po wysłaniu pism do mieszkańców.
Sprawozdanie Wójta zostało przyjęte.

      ad.8 Przyjęcie informacji z wykonania budŜetu Gminy za I kwartał 2008 roku.
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             Przewodniczący Rady o zabranie głosu poprosił przewodniczących komisji Rady.
             Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, BudŜetu i Finansów Zdzisław
Wodniczak poinformował, Ŝe Komisja wnikliwie zapoznała się z materiałami będącymi
tematem dzisiejszej sesji tj. z informacją z wykonania budŜetu Gminy za I kwartał 2008r. ,
z informacją o przygotowaniu do letniego wypoczynku dzieci i młodzieŜy, z projektami
uchwał, w tym  w sprawie nadania nazw nowo powstałym ulicom, opiniując pozytywnie
nazwę ulicy " ul. Szyszki". Nazwę drugiej ulicy pozostawiono do rozstrzygnięcia w
głosowaniu na dzisiejszej sesji.
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt  zmiany budŜetu  Gminy na 2008 rok w którym
przewidziano środki na: remont dróg: Racendów- Parzew i w Kurcewie do posesji
Jarzembskiego, remont  boiska sportowego w Magnuszewicach, oświetlenia ulicznego,
budowę ubikacji przy świetlicy wiejskiej w Twardowie, budowę chodnika w Racendowie,
zakup przyczepy  ciągnikowej na oczyszczalnię ścieków.
              Pozytywną opinię materiałów sesyjnych przedstawił równieŜ Przewodniczący
Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony
PrzeciwpoŜarowej Stefan Taczała. Komisja ta pozytywnie zaopiniowała nazwę ulicy "ul.
Szyszki", natomiast nazwę drugiej ulicy o nazwę której wpłynęły 3 wnioski  postanowiono
pozostawić do rozstrzygnięcia na dzisiejszej sesji.
               Przewodniczący Rady potwierdził, Ŝe informację z wykonania budŜetu wnikliwie
omówiono na posiedzeniach obu  komisji i prosił, aby informację rozpatrywać na zasadzie
zadawania pytań. JeŜeli pytań nie będzie, to uzna, Ŝe informacja ta została przyjęta.
PoniewaŜ Ŝaden z radnych ani sołtysów nie zgłosili pytań, Przewodniczący Rady uznał, Ŝe
informacja z wykonania budŜetu Gminy za I kwartał została przyjęta.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.

 ad.9 Przyjęcie informacji o przygotowaniu do letniego wypoczynku dzieci i młodzieŜy
         w gminie Kotlin.

               Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe równieŜ ten temat został bardzo
wnikliwie omówiony na posiedzeniach Komisji przez Wójta Gminy i dyrektora Zespołu
Obsługi Placówek Oświatowych.
Nie słysząc pytań dotyczących informacji Przewodniczący uznał, Ŝe informacja została
przyjęta.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.

    ad.10 Rozpatrzenie projektów uchwał.
             Odczytanie przez Przewodniczącego projektów uchwał i głosowanie:
1) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków

zagospodarowania  przestrzennego gminy Kotlin.
Uzasadnieniem przystąpienia do zmiany studium jest wniosek o lokalizację  nowej
odkrywki Ŝwiru w miejscowości Twardów - Bączew.
Uchwała Nr XVIII/77/2008 podjęta została jednogłośnie 13 głosami "za".

Na sesje przybył usprawiedliwiając wcześniej swoje spóźnienie radny Grzegorz Warmuz.

2) w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 5 lat umów dzierŜawy
nieruchomości i  na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych
umów.
Projekt dotyczy nieruchomości połoŜonych w: Woli KsiąŜęcej, Wilczy i
Wysogotówku.
Uchwała Nr XVIII/78/2008 podjęta została jednogłośnie 14 głosami "za".
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3) w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Kotlin.

Wniosek o nadanie nazwy ulicy:
- na nowym  osiedlu, po południowej stronie  od  ulicy Norwida  złoŜył radny

Krzysztof Szyszka, wnosząc o nazwę  ulicy "Piotra Szyszki",
- na osiedlu za kościołem, na zachód od ul. Rymarkiewicza złoŜyli radni:

-  Maciej Skowron, wnosząc o nazwę ulicy " Zbigniewa Herberta",
-  Jerzy Szymczak o nazwę " Północna".

- Czesław Moch o nazwę " Ignacego Krasickiego".
Przewodniczący Rady przedstawił sposób głosowania, informując, Ŝe  radny głosuje za
jednym wnioskiem. Suma głosów "za" wszystkimi trzema wnioskami nie moŜe być
większa od liczby radnych biorących udział w głosowaniu tj. 14 . Przechodzi wniosek,
który uzyska największą liczbę głosów.
Głosowanie za jedną z trzech nazw:
1) ul. Zbigniewa Herberta:

- "za" - głosowało 6 radnych,
- "przeciw" - 0,

      - "wstrzymało się" - 8 radnych,
2) ul. Północna:

-  "za" - 0,
- wstrzymało się - 14 radnych,

3) ul. Ignacego Krasickiego:
- "za" - głosowało - 7 radnych,
- "przeciw"  było - 0,
- "wstrzymało się"  - 7 radnych.

      W wyniku głosowania w którym udział wzięło 14 radnych  wniosek o nadanie nazwy
      ulicy Ignacego Krasickiego uzyskał największą liczbę głosów.

 Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom  uzupełniono o nazwę " Ignacego
 Krasickiego".
 Głosowanie nad projektem uchwały.
 Uchwała Nr XVIII/79/2008 podjęta została 13 głosami "za", przy 1 głosie
 "wstrzymującym" radnego Szymendery.

 4)  w sprawie zasad korzystania ze stołówek szkolnych.
      Uchwała Nr XVIII/80/2008 podjęta została 14 głosami "za".
 5)  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy na 2008 rok.
      Projekt uchwały po zmianach jakie ustalono na posiedzeniach komisji Rady odczytał
      Przewodniczący  Rady.
      Uchwała Nr XVIII/81/2008 podjęta została 14 głosami "za".
Uchwały stanowią załączniki do protokołu.

ad.11 Wolne głosy i wnioski.
              Wnioski zgłosili:
Sołtys Marian śurek o:

- ścięcie trawy na rowach przy drogach powiatowych,
- ścięcie poboczy przy drogach powiatowych.

Radny Jerzy Szymczak o:
- naprawę zarwanego chodnika na rogu ulic Rymarkiewicza i Staszica,
- naprawę terenu przy sklepie "DINO",
zmianę czasu otwarcia  gminnego wysypiska odpadów, proponując dni otwarcia od
wtorku do soboty.
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Sołtys Maria Łuczak o:
- łatanie dziur na drogach,
- ścinanie trawy na rowach przydroŜnych.

ad.12 Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej
           sesji.

                 Wójt odpowiadając na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji informował, Ŝe:
- Policję po godz. 20 widać i to aŜ za duŜo,
- odnośnie utrzymania czystości  w gminie Wójt wyjaśnił, Ŝe przyczepą własną nie

wolno wozić śmieci na gminne wysypisko odpadów, tak skonstruowany jest
przepis,

- budowę sanitariatów przy świetlicy wiejskiej w Twardowie  wprowadzono do
budŜetu,

- przygotowano projekt uchwały w sprawie nadania nazw nowo powstałym ulicom,
- tabliczki z numerami domów zostaną przez Gminę zamówione,
- patrole piesze Policji moŜe by się przydały, ale Gmina nie ma na to wpływu,
- na budowę oczyszczalni  ścieków rolnik moŜe uzyskać 25% ulgę inwestycyjną,
- równiarka na drogach będzie w najbliŜszym czasie,
- modernizację drogi Parzew - Racendów wprowadzono do budŜetu, będzie to

powierzchniowe utwardzenie nawierzchni,
- Zarząd Dróg Powiatowych w Jarocinie w odpowiedzi na przesłane wnioski

poinformował, Ŝe :remont cząstkowy drogi Parzew - Sucha zostanie wykonany na
terenie gminy Kotlin w pierwszej kolejności, przy sprzyjających warunkach
atmosferycznych, wezwano właściciela firmy "TRANSWIÓR" w Wyszkach do
usunięcia kamieni z pasa drogowego  przy jego firmie, skierowano pismo do
właściciela Ŝwirowni w Twardowie do usunięcia błota z jezdni drogi powiatowej
Kotlin - Racendów przy wyjeździe ze Ŝwirowni.

              Odpowiadając na wnioski zgłoszone na dzisiejszej sesji Wójt poinformował,
Ŝe:
- wytrzymałość nawierzchni ulicy Teodorowskiej jest wysoka, jezdnia ma 4 m

szerokości, plus 1 m poboczy i jest za wąska, aby drogą tą mogły jeździć tiry,
- o ścięcie poboczy, wykoszenie trawy  na rowach przydroŜnych i naprawę dróg

powiatowych  skierowane zostanie pismo do Zarządu Dróg Powiatowych w
Jarocinie,

- stan chodnika - róg ul. Staszica i Rymarkiewicza zostanie sprawdzony,
- odnośnie terenu przy sklepie DINO, Wójt uwaŜał, Ŝe nieszczęściem jest podział

terenu przy ul. Dworcowej w wyniku którego właścicielem jest osoba prywatna i
gdzie opłotowanie takŜe nie upiększa terenu.  Od ul. Poznańskiej teren przed
sklepem wymaga nowej nawierzchni i w sprawie tej zwrócono się do właściciela
sklepu DINO, co pozostało bez odzewu.

               Radny Szyszka poruszył kwestię śmieci i  zmiany czasu otwarcia  gminnego
wysypiska  odpadów. Radny twierdził, Ŝe jeŜeli dopuszcza się indywidualny wywóz
odpadów, to nie moŜna egzekwować tego, Ŝe ktoś nie podpisał umowy z firmą na
wywóz odpadów.
Wójt wyjaśnił, Ŝe moŜna wywozić ziemię z wykopów i gruz z remontów i nie ma na to
ograniczenia.
Wójt poinformował, Ŝe zapozna się z nazwiskami tych osób, które wywoziły śmieci
bezpośrednio na wysypisko.



                                                        - 7 -

ad.13 Zamknięcie obrad.
             Dziękując wszystkim za udział w obradach Przewodniczący Rady zamknął  XVIII
 sesję  Rady Gminy Kotlin.

Protokółowała: Paterczyk K.                                 Komisja Rewizyjna:

                                             1. Przewodniczący Józef Szymendera   ......................................

                                             2. Członek Zofia Antczak                      .....................................

                                             3. Członek  Andrzej Sitnik                     .....................................

                                       Przewodniczący Rady

                                            Czesław  Moch


